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Tässä asiakohdassa käsitellään Kainuun liiton omaan toimintaan 
liittyviä ajankohtaisia kysymyksiä sekä Kainuun aluekehityksen 
tilannekuvaan liittyviä selvityksiä: 
 
1) Henkilöstöasioiden kehittäminen 

 
Koulutusavain Oy:n toteuttaman työtyytyväisyyskyselyn tulokset 
on julkistettu henkilökunnalle 9.1.2023. Tulosten pohjalta 
johtoryhmä on valmistellut henkilöstökokousten keskusteltavaksi 
mm. henkilöstökokousten ja muiden toimintakäytäntöjen 
kehittämistä. Uuden hallintosäännön mukaisesti aloitetaan 
johtoryhmän kokoonpanon ja toimintamallin uudistaminen. Tasa-
arvo- ja yhdenvertaisuussuunnitelman valmistelu on edennyt 
viimeistelyvaiheeseen. 
 
2) Lausuntopyyntö luonnoksesta kansalliseksi luonnon 

monimuotoisuusstrategiaksi 2035 
 

Ympäristöministeriö pyytää lausuntoja vuoteen 2035 ulottuvasta 
kansallisesta luonnon monimuotoisuusstrategiasta. Strategialla 
tavoitellaan luontokadon pysäyttämistä ja luonnon 
monimuotoisuuden kehityksen kääntämistä elpymisuralle. 
Lausunnot on pyydetty toimittamaan ympäristöministeriöön 
viimeistään perjantaina 27.1.2023 vastaamalla 
lausuntopalvelu.fi:ssä julkaistuun lausuntopyyntöön. 
 
Kainuun liiton virasto valmistelee asiasta viraston lausunnon. 
Käydään asiasta evästyskeskustelu. 

 
3) Seuraavien kokousten asioiden ennakointia 

 
Kainuun edunajamisen linjaukset ja kärkihankkeet hyväksytään 
maakuntavaltuuston huhtikuun kokouksessa. Maakuntahallitus 
tekee valtuustolle esityksen asiasta maaliskuun kokouksessa. 
Edunajamisen tavoitteet ovat parhaillaan kuntien ja sidosryhmien 
lausunnoilla. Seuraavassa maakuntahallituksen kokouksessa 
teemme jälkiarvioita aiempien edunajamisen tavoitteiden 
toteutumisesta ja toimintamallista.  
 
4) Muut ajankohtaiset 

 
Lisätietoja maakuntajohtaja Pentti Maliselta, puh. 044 797 0197 
tai sähköpostitse osoitteella etunimi.sukunimi@kainuunliitto.fi. 
 

Maakuntajohtajan ehdotus  
  

Maakuntahallitus merkitsee tiedoksi saamansa informaation ja 
käy asiakohtiin liittyvää evästyskeskustelua. 



 
Maakuntahallituksen päätös  
  
 Käydyn keskustelun jälkeen maakuntahallitus hyväksyi 

maakuntajohtajan ehdotuksen. 
________ 

 


